



RECORDS ET MEILLEURES PERFORMANCES DE NC DAMES (50 m et 25 m)



Table of records and best performances for female swimmers (NC DAMES) in 50m and 25m events. Columns include age group, distance, swimmer name, club, and time. Rows are organized by age group (50m, 25m) and then by distance (50m, 25m).

Meilleure performance française
Performance effectuée en 2023
Performance effectuée AVANT 2000
NB : les meilleures performances 12-17 ans en filles et en garçons sur les 50m n'ont été prises en compte qu'à partir de la saison 2005-06.



RECORDS ET MEILLEURES PERFORMANCES DE NC MESSIEURS (50 m et 25 m)



Table of records and best performances for male swimmers (NC MESSIEURS) in 50m and 25m events. Columns include age group, distance, swimmer name, club, and time. Rows are organized by age group (50m, 25m) and then by distance (50m, 25m).

Meilleure performance française
Performance effectuée en 2023
Performance effectuée AVANT 2000
NB : les meilleures performances 12-17 ans en filles et en garçons sur les 50m n'ont été prises en compte qu'à partir de la saison 2005-06.